
Miljörapport  

 

I Saltsjöbadens Båtklubb har vi kommit långt  vad det gäller miljöfrågorna. Det dyker upp nya 
idéer och regler hela tiden så det gäller att vara med i utvecklingen.  

Vår toa tömning har fungerat bra under den senaste säsongen och det mycket tack vare att 
vi monterade en  flödespump för att den aldrig ska gå torr.  

Båttvätten var ny för säsongen och det verkar som om hela den lösningen har fungerat. Den 
drivs inte av båtklubben utan av ett privat företag.  

Simplexboden har vi låst under vintersäsongen och den öppnar när det börjar närma sig vår.  
Boden fungerar bra men en del medlemmar har svårt att bedöma vad som är vanligt skräp 
och farligt avfall. Det blir lite mycket sopor i boden. Alla tomma plastdunkar, trasor och skräp 
ska slängas i containern.   

Transportstyrelsen har kommit med nya riktlinjer när det gäller blästring av båtar. 
När båten blästras sprids det små giftiga partiklar i luften så det kommer inte var tillåtet att 
blästra båtar på hamnplanen.   

All info finns att läsa på Saltsjöbadens båtklubbs hemsida  

Vårt mål är att gjuta en betongplatta bredvid slamkrypargarget. Där alla ”miljöfarliga” jobb 
skall göras. 

Slipning av botten med rätt utrustning kommer fortfarande att vara tillåtet på din plats på 
land. 
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